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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Nie jest tajemnic¹, ¿e po polskich drogach porusza siê wiele pojazdów, które zosta³y wyprodukowane

jeszcze w latach dziewiêædziesi¹tych ubieg³ego wieku. S¹ to auta paliwo¿erne oraz emituj¹ce do atmo-
sfery du¿¹ iloœæ spalin i zanieczyszczeñ. Wynika to miêdzy innymi z faktu sprowadzania zza granicy do
Polski aut u¿ywanych.

Czy resort infrastruktury analizuje sytuacjê w tej materii i planuje podjêcie dzia³añ zaradczych?
Warto podkreœliæ, ¿e pojazdy wprowadzane na rynek polski przez przedsiêbiorców zajmuj¹cych siê
sprzeda¿¹ nowych pojazdów zgodnie z przepisami unijnymi obowi¹zane s¹ spe³niaæ kryteria emisji wed-
le europejskiego standardu emisji spalin i normy Euro V. Tymczasem sprowadzane zza granicy stare
samochody w ogóle nie musz¹ spe³niaæ ¿adnych standardów emisji, by byæ dopuszczone do ruchu.

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




